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Protokollsanteckning 

 

Ärende 9: Utvärdering av parkeringsavgifter på gatumark/allmän 

platsmark i de stationsnära lägena i Huddinge C och Stuvsta 

 

Det har gjorts ett försök med parkeringsavgifter på gatumark/allmän platsmark i 
stationsnära lägen i Huddinge centrum och vid Stuvsta station. Försöket föreslås nu 
upphöra. För personer som bor långt från närmaste pendeltågsstation är just 
infartsparkeringar i stationsnära lägen ett viktigt incitament. Det gör att man kan ta bilen 
till stationen och därefter resa kollektivt till sitt arbete.  
 
Istället för infartsparkeringar med parkeringsavgift föreslås tidsbegränsad parkeringstid 
med p-skiva. Risken med ett sådant system är att det gör att parkeringarna i 
stationsnära lägen förlorar sin funktion som infartsparkeringar för folk som ska till jobbet 
och istället fungerar som besöksparkering för den som ska besöka Stuvsta centrum 
eller Huddinge centrum.  
 
Kommunen ska alltid sträva efter ekologiskt hållbara alternativ när det gäller 
transportering och resande och bidra till kollektiva lösningar före ökad bilism. 
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